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Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Hellendoorn 
Willem Alexanderstraat 7 
7442 MA Nijverdal 
 

Nijverdal, 17 november 2017 

 

Geacht College, 
 
Tijdens het CDA Even Buurten in Daarlerveen op 13 november jl is onder andere 
gesproken over de grootschalige renovatie van de N750 oftewel de Smidsstraat - 
Brugstraat - Nieuwe Daarlerveenseweg.  
 
We hebben o.a. van Plaatselijk Belang positieve geluiden gehoord over hoe het 
voorbereidingsproces is verlopen en dat de inwoners actief zijn betrokken bij de 
renovatieplannen. Echter hebben we helaas ook moeten vernemen dat er wat betreft 
de sanering van het riool aan de Smidsstraat er een verschil is tussen het 
weergegeven beeld en de daadwerkelijke uitvoering.  
 
Zoals u weet zit er in de Smidsstraat een vervuild deel afkomstig van de vroegere 
scharenfabriek en de later gevestigde wasserij. Deels zit deze vervuiling in het 
perceel waar deze bedrijven zaten en ook een deel in de grond onder de straat. 
Waarschijnlijk veroorzaakt door een kapot riool.  
In de beginfase van het renovatieplan is er een beeld gewekt dat met de renovatie 
deze vervuiling ook gesaneerd zou worden. Dit lijkt ons ook een goed idee, door 
werk met werk te combineren. Echter, nu blijkt dat om verschillende redenen de 
vervuiling niet weggehaald wordt en het oude riool dichtgepuurd wordt en in de 
grond achter blijft. We hebben begrepen dat het hier gaat om een lengte van ca. 50 
meter. 
 
Als CDA-Hellendoorn vinden we dit een vreemde gang van zaken aangezien het 
volgens ons nu het goede moment daar is om dit probleem voor eens en altijd op te 
ruimen. Daarnaast strookt dit volgens ons ook niet met de eerder benoemde 
gedachte werk met werk maken. 
 
Het CDA-Hellendoorn heeft daarom de volgende vragen: 

1. Bent u, net als ons, van mening dat dit het moment is om deze vervuiling en 

het oude riool weg te halen en te saneren?   

2. Wat maakt het dat u voor deze oplossing gekozen heeft? 

3. Ziet u nog mogelijkheden om alsnog over te gaan tot een uitgebreide 

sanering? 

 



Graag zien wij deze vragen beantwoord tijdens de vergadering van commissie 

Grondgebied op 29 november 2018. 

 

Met vriendelijke Groet, 

CDA-fractie  

Jan Scholten, fractievoorzitter 

Gerwin Evers 


